
 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE FACULTAT 

CELEBRADA EL 19 DE MARÇ DE 2014. 

 

 

 

A Bellaterra a les 12 hores del dia 19 de març de 2014, es reuneix la Junta Permanent de la Facultat 

en sessió ordinària sota la presidència del Sr. Degà actuant de secretari la secretària de la Facultat i 

amb l’assistència dels següents membres de la Junta: Jordi Bartroli (degà), Laia Saumell (secretària), 

Marià Baig (vicedegà) Àngels González (vicedegana), Francesc Pi (vicedegà), Antoni Teixell 

(vicedegà), Verònica Ahufinger, Lluís Alsedà, Pere Ara, Maria Luisa Arboleya, Xavier Bardina, 

Anna Barragán, Jordina Belmonte, José Manuel Castellano, Joan del Castillo, Magdalena Maria 

Caubergh, Rafael Contreras, Mercè Corbella, Rafel Escribano, Mercè Farré, Nicolás Ferrer, Lluís 

Font, Jordi Gené, David Gómez, Marta González, Albert Griera, Montse Mallorquí, Jèssica 

Marqués, Anna Meléndez, Antoni Méndez, Agustí Nieto, Rosa M. Ortuño, M. Carmen Pérez, Víctor 

Pérez, Josep Piñol, Teresa Puga, Maria Mar Puyol, Oriol Recasens, Joan Rieradevall, Francesc 

Xavier Roqué, Josep Ros,  Joan Suades, Santiago Suriñach, Daisuke Takegami i Manel del Valle. 

 

 

Amb l’ordre del dia: 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió ordinària de data 11.12.13. 

2. Aprovació, si s’escau, del Calendari Electoral de l’elecció a degà/na de la Facultat de Ciències. 

3. Informe del degà. 

4. Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic per al curs 2014-2015. 

5. Informe i aprovació, si s’escau, dels acords de les darreres Comissions d’Afers Acadèmics i 

d’Avaluació de la Facultat. 

6. Informe i aprovació, si s’escau, dels acords de les darreres Comissions de Postgrau de la 

Facultat. 

7. Afers de tràmit. 

8. Torn obert de paraules. 

 

 

1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió ordinària de data 11.12.13  

 

S’aprova, per assentiment, l’Acta de la sessió ordinària de la Junta Permanent de Facultat de 

data 11.12.13. 

 

 

2.- Aprovació, si s’escau, del Calendari Electoral de l’elecció a degà/na de la Facultat de Ciències. 

  

El degà informa que, com ja va se comunicat, en l’anterior període electoral no es va presentar cap 

candidatura, que posteriorment es va reunir diverses vegades amb el rector i els directors dels 

departaments de la Facultat i que es va considerar oportú no obrir un altre període electoral fins que 

no hi hagués possibilitats de que es presentés alguna candidatura. I que, com ara sembla que és 

aquest el cas, presenta un nou calendari electoral que explica a continuació. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

-- A. Méndez comunica que, malgrat a la Junta anterior va fer una intervenció en el sentit contrari, 

ara té la intenció de presentar la seva candidatura.  

 

-- V. Ahufinger comenta que la setmana que es preveu convocar la Junta de Facultat els estudiants 

tenen exàmens parcials. 

 

-- El degà respon que qualsevol setmana sempre té inconvenients a nivell acadèmic, i que en tot cas 

s’ha de vetllar per a que tot estudiant membre de la Junta de Facultat pugui assistir-hi. 



 

-- El vicedegà F. Pi proposa que es convoqui la Junta de Facultat a les 12:30 hores per a facilitar 

l’assistència dels estudiants. 

 

S’aprova, per assentiment, el Calendari Electoral de l’elecció a degà/na de la Facultat de 

Ciències (doc 1). 

 

 

3.-  Informe del degà. 

 

El degà informa de canvis en algunes coordinacions, concretament dels nomenaments següents: 

 Coordinador del Grau en Matemàtiques: Dr. Xavier Bardina Simorra  

 Sotscoordinadora del Grau en Matemàtiques: Dra. Sílvia Cuadrado Gavilán 

Coordinadora del Grau en Estadística Aplicada: Dra. Mercè Farré Cervelló  

 Sotscoordinadora del Grau en Estadística Aplicada: Dra. Rosario Delgado de la Torre 

tots ells consultant prèviament al Departament de Matemàtiques. 

 

El degà informa de les Places de nou accés als graus i als màsters per al curs 2014-2015 que han de 

ser aprovades l’endemà per la Comissió d’Afers Acadèmics de la Universitat, i n’explica els canvis 

respecte a les d’aquest curs: 

 -- Grau en Ciències Ambientals 70 places (aquest curs ja es va sol·licitar baixar de 90 a 70, 

però finalment van ser 80 amb el compromís que al següent serien 70). 

-- Grau en Estadística Aplicada 40 places (fins ara eren 50, però aquest curs s’oferiran 20 

places de la doble titulació amb Sociologia) 

--Grau en Nanociència i Nanotecnologia  70 places (s’aconsegueix baixar 10 places donada 

l’experimentalitat d’aquest grau). 

 

El degà comenta que s’ha rebut una petició de la Facultat de Filosofia i Lletres d’estudiar la viabilitat 

d’impartir la doble titulació de Ciències Ambientals i Geografia, i que, en conseqüència, s’han posat 

en marxa converses exploratòries al respecte entre els dos coordinadors de titulació. Puntualitza que, 

en cas que fos viable se n’hauria de parlar amb més detall en un propera Junta, però que tot fa pensar 

que sigui poc viable.  

 

El degà explica que també s’ha rebut una petició de la Facultat de Biociències de programar un 

Minor en Palenteologia Humana.  

 

El vicedegà A. Teixell i el director del departament de Geologia, D. Gómez, informen que aquest si 

que es veu viable, que estaria format per assignatures dels Graus de Biologia, Ciències Biomèdiques, 

Geologia i Arqueologia, i que quan es tingui una proposta en ferm es presentarà a una Junta 

Permanent per a la seva aprovació. 

 

El degà informa que s’ha enviat a tots els departaments l’enquesta que ha realitzat la UAB als titulats 

recents. 

 

-- J. Rieradevall demana si és possible introduir algunes preguntes més específiques per a cada grau. 

 

-- V. Ahufinger hi està d’acord. Comenta que la coordinació del Grau en Física també fa, pel seu 

compte, una enquesta i creu que s’hauria d’intentar treballar coordinats. 

 

-- X. Bardina observa que en aquesta enquesta sols es donen dades globals de la Facultat i opina que 

seria molt interessant tenir dades desglossades per titulacions. 

 

-- J. Marquès demana si els resultats d’aquesta enquesta es podrien fer arribar als estudiants. 

 

El degà respon que si, i que s’enviarà als representants dels estudiants. 

 



El degà explica que s’ha enviat als departaments un informe sobre les incidències amb el 

funcionament del equips informàtics de les aules convencionals. 

 

J. M. Castellano explica el document i fa èmfasi en el problema de que cada matí, aleatòriament, hi 

ha ordinadors d’aules que no arrenquen automàticament perquè son vells. Comenta que el fet que els 

aparells que no arrenquin cada matí és aleatori fa que el SLIPI no pugui donar suport, i que l’únic 

que es pugui fer de moment és recomanar al professorat que té docència a primera hora que hi vagi 

cinc minuts abans per si ha d’engegar l’ordinador. També demana que, en acabar la classe,  no 

s’apaguin els ordinadors. 

 

-- El vicedegà F. Pi pregunta quin és el nombre d’aparells que no arranquen. 

 

-- J. M. Castellano respon que sobre uns quinze aparells diaris. 

 

El degà comenta que aquest problema ve donat per la mancança de recursos,  en concret pel fet que 

ja no hi hagin programes de renovació d’infraestructures i que s’hagi de fer front a aquests 

problemes amb el pressupost de funcionament de la Facultat. 

 

El degà informa que properament convocarà a la Comissió que es va nomenar per a estudiar la 

possibilitat de creació del Departament de Ciències Ambientals per informar de les gestions 

realitzades amb l’Equip de Govern i elaborar un nou document a presentar, si així s’acorda a la 

Comissió, en un propera Junta Permanent de Facultat. 

 

S’obre un torn d’intervencions en que cap membre de la Junta demana la paraula. 

 

 

4.-   Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic per al curs 2014-2015.  

 

El vicedegà d’Afers Acadèmics F. Pi presenta el calendari que es proposa. 

 

El degà puntualitza que aquest calendari, així com l’actual, no contempla la festa de la Facultat,  

però que la Facultat de Biociències està estudiant si fer el mateix o bé posar-la el 4 de maig del 2015, 

i que si fessin això darrer es podria replantejar aquest fet en una propera Junta. 

 

S’obre un torn d’intervencions en que cap membre de la Junta demana la paraula. 

 

S’aprova, per assentiment, el Calendari Acadèmic per al curs 2014-2015. (doc 2) 

 

 

5.   Informe i aprovació, si s’escau, dels acords de les darreres Comissions d’Afers Acadèmics i 

d’Avaluació de la Facultat. 

 

El vicedegà d’Afers Acadèmics informa que s’ha aprovat el nombre de places que s’ofereixen per 

canvi d’estudis i convalidacions estrangeres per a les diferents titulacions i que s’ha mantingut, com 

en cursos anteriors, a la franja baixa. 

 

El vicedegà F. Pi també informa que s’han aprovat modificacions del Pla d’Estudis del Grau en 

Física i del Pla d’Estudis del Grau en Matemàtiques. 

 

La coordinadora del Grau en Física V. Ahufinger explica que es tracta de pocs canvis: s’intercanvien 

dues assignatures de curs, es suprimeix alguna optativa i se n’afegeix alguna, i es redissenyen les 

mencions. 

 

El coordinador del Grau en Matemàtiques comenta que aquests dos graus van ser els primers en 

dissenyar-se i la redacció que es va fer de les competències no segueix el model actual, i que en el 

cas del Grau en Matemàtiques el que s’ha fet és l’adequació de les competències. 

 



El vicedegà F. Pi recorda que es va decidir que per a revisar els plans d’estudis calia que almenys 

una promoció hagués finalitzat els estudis, i que aquesta és la situació dels dos Graus que han 

presentat modificacions.  

 

El vicedegà també informa de que es van aprovar els informes de seguiment dels graus que 

s’imparteixen a la Facultat corresponents al curs 2012-2013. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

-- J. Marquès demana que si s’han de fer canvis al  Pla d’Estudis del Grau en Matemàtiques es parli 

amb els estudiants, doncs ells tenen algunes demandes. 

 

-- X. Bardina s’hi compromet i explica que aquests en aquest cas sols es tractava de canvis formals. 

 

-- D. Takegami pregunta com han quedat les optatives per a la doble titulació.  

 

-- V. Ahufinger informa que s’ha sol·licitat que els estudiants que cursen la doble titulació puguin 

fer més optatives, però que la reunió no s’ha dut a terme encara atès que primer s’han d’aprovar els 

canvis que ara es presenten. 

 

 

6.- Informe i aprovació, si s’escau, dels acords de les darreres Comissions de Postgrau de la 

Facultat. 

 

El vicedegà d’Afers Acadèmics F. Pi informa de l’aprovació de la modificació del Màster en 

Nanociència i Nanotecnologia Avançada, comenta que donat que aquest curs hi haurà els primers 

graduats en Nanociència i Nanotecnologia que podrien cursar aquest màster, aquest s’ha hagut 

d’adaptar a aquest fet. Puntualitza que la idea és que contingui tres vies o especialitzacions. 

 

El vicedegà F. Pi també informa que s’ha aprovat la modificació del Màster de Modelització per a la 

Ciència i l’Enginyeria, i comenta que en aquest cas el que s’ha intentat és obrir una nova via per 

atreure als estudiants de Matemàtiques interessants en la recerca. 

 

El vicedegà F. Pi informa de que també van ser aprovats els informes de seguiment per als màsters 

de la Facultat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

-- S. Suriñach demana que els departaments implicats en els màsters rebin més informació d’aquests 

canvis. I puntualitza que el nou Màster en Nanociència i Nanotecnologia Avançada és la fusió de 

tres màsters ja existents. 

 

 

7.- Afers de tràmit. 

 

El degà informa del nomenament d’un tribunal per a l’avaluació curricular per compensació, del 

nomenament d’un tribunal per a la realització d’una prova de conjunt i del nomenament d’un 

tribunal per a la revisió d’examen extraordinari de l’assignatura Palenteologia I. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

-- A. Melèndez pregunta si la revisió extraordinària de Palenteologia I serà oberta a tots els 

estudiants o es requerirà un mínim de nota. 

 

-- El vicedegà F. Pi respon que el tribunal encara no s’ha reunit però que el més probable és que es 

decideixi, com s’ha fet anteriorment, demanar una nota mínima. 

 



8.- Torn obert de paraules. 

 

-- S. Suriñach pregunta com està el tema dels alumnes afectats pel règim de permanència. 

 

-- El vicedegà F. Pi informa que sembla que des del rectorat no es farà cap acció especial, i que per 

tant seran les Facultats les que hauran d’arbitrar si concedeixen o no la quarta matrícula. 

 

-- R. Contreras dona detalls de la normativa i puntualitza que la potestat de donar o no la quarta 

matrícula és del degà. 

 

-- El degà comenta que ja s’han rebut instàncies al respecte, però que fins no acabi el curs no es pot 

sol·licitar formalment una matrícula extraordinària. 

 

-- J. Marquès informa que des del Consell d’Estudiants s’està demanant a la Comissió d’Afers 

d’Estudiants que el rectorat prengui una decisió al respecte, global d’universitat. 

 

-- El vicedegà F. Pi comenta que les notícies que té pels vicerectors és que no pensen fer cap acció 

global i que per tant quedarà en mans de les Facultats decidir. 

 

-- M. Farré pregunta si es fa una jornada de presentació dels màsters i quan és. 

 

-- El vicedegà F. Pi respon que si, que s’organitza des de l’àrea de promoció i que es realitzarà la 

primera setmana d’abril. Comenta que ja s’ha posat en contacte amb els coordinadors dels diferents 

màsters, que s’organitza conjuntament amb la Facultat de Biociències i que consistirà d’una 

exposició de pòsters explicatius dels diferents màsters i de xerrades dels seus coordinadors. 

 

-- N. Ferrer pregunta com se n’assabentaran els estudiants. 

 

-- El vicedegà F. Pi respon que es difondrà per la pàgina web de la Facultat i amb cartells. 

 

-- M. L. Arboleya pregunta si s’ha tingut en compte els màsters interuniversitaris en que participa la 

Facultat. 

 

-- El vicedegà F. Pi respon que s’ha contactat amb tots. 

 

-- D. Takegami demana si seria possible que els estudiants poguessin tenir presència a les 

comissions de la Facultat. 

 

-- El vicedegà F. Pi respon que està contemplat, però que durant molt temps els estudiants no han 

volgut participar de les comissions, i ara que hi ha interès caldrà veure com s’implementa. 

 

-- N. Ferrer pregunta com compta la qualificació de No Presentat per a demanar beca, si es 

avantatjós o no respecte a la qualificació de Suspès. 

 

-- R. Contreras  respon que depèn del barem concret de cada convocatòria. 

 

 

S’aixeca la sessió a les 13:45 hores de la tarda. 

 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a dinou de març de 2014. 

 

 

 

Vist i plau:     Secretària: 

Degà 


